
VOOR sociale woningbouw

Voor een mooi en sociaal WATERLAND

VOOR goede zorg dichtbij

VOOR open en groen landschap

VOOR bestuurskracht door fusie

VOOR een mooi en sociaal Waterland
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Wie is Beate Janssen van Raaij?
Ik woon met mijn man en drie kinderen in 

Monnickendam. Ik ben afgestudeerd als theoloog 

en werk in het ziekenhuis als klachtenbemiddelaar. 

Net als de meeste Waterlanders prijs ik mij gelukkig 

dat ik hier mag wonen. Het open landschap is prachtig 

tussen de drie grote steden.  En net zo belangrijk is 

de gemeenschappelijkheid hier. Mensen kijken naar 

elkaar om en vinden dat gewoon. Dat moeten wij 

vooral zo houden. Als PvdA’er zal ik alles steunen wat 

daaraan bijdraagt.

Wat is het belangrijkste punt voor jou?
Erop letten dat iedereen dezelfde kansen krijgt. 

Nederland is een rijk land en veel van ons hebben het 

geluk dat we de kans krijgen het beste uit onszelf te 

halen. Ons te ontplooien, persoonlijk te ontwikkelen. 

Belangrijk en heel fijn, maar voor mij stelt het niets 

voor als het niet voor iedereen geldt.  Wie de kans 

heeft gekregen het beste uit zichzelf te halen, heeft 

wat mij betreft ook altijd de verplichting om eraan 

mee te werken dat anderen die kans ook krijgen. 

We moeten samen het beste uit elkaar zien te halen!

Mooi en sociaal, daar moeten we sterk voor zijn

1   Beate Janssen van Raaij
monnickendam

    

                                  
2   Henk van Berkum             
marken

3   Petra van Lint
Ilpendam 

                                   
4   Alexander kaars 
marken 

5   bert schalkwijk
monnickendam

                                    
6   FRED OMVLEE                                     
Monnickendam

7   tHeun Tanja
MOnnickendam

fo
to

’s
 ©

 t
es

sa
 p

os
th

um
a 

de
 b

oe
r

Waarom koos je de 
PvdA?
Ik zocht een partij waarin 

het individu belangrijk 

is, maar altijd binnen een 

gemeenschap. Waarin 

begrippen als solidari-

teit, rechtvaardigheid, 

eerlijk delen en kansen 

voor iedereen dienen als 

uitgangspunt. 

Dat geldt voor ons land-

schap: we hebben de 

verplichting het mooi te 

houden, maar moeten het 

ook willen delen met de 

stedelingen om ons heen. 

Ruimte bieden voor klein-

schalig toerisme dus. Dat geldt voor de samenleving: 

initiatieven die ervoor zorgen dat mensen kunnen 

meedoen, kunnen rekenen op onze steun. Samen eten, 

samen sporten, samen mooie dingen zien en horen.

Want het is eigenlijk heel simpel: alles wat mensen 

verbindt en beter maakt, daar zijn wij voor.

De laatste vier jaar hebben wij in de oppositie 

gezeten. Wij hebben steeds geprobeerd onze 

uitgangspunten vast te houden en constructief te 

blijven. We hebben geprobeerd deel te zijn van 

de oplossing, en niet van het probleem. Hoe de 

verkiezingen ook aflopen, dat zullen we blijven doen.

Wij gaan er alles aan 

doen om ervoor te 

blijven zorgen 

dat iedereen kan 

meedoen, dat we 

ons geluk met 

elkaar delen. 

Kortom: dat we ons 

Waterland mooi en 

sociaal houden!

1  Beate Janssen van Raaij, Monnickendam

‘Geluk moet je delen’
PvdA stemmers houden, net als iedereen, 
van Waterland. Veel mensen zetten zich 
steeds weer in om voor elkaar en de omgeving 
te zorgen. Dat blijven we stimuleren en we 
willen dat iedereen mee kan doen. 

Voor de zorg willen we dat die dichtbij en goed 
is en dat iedereen kan sporten. En we willen dat 
iedereen hier kan wonen: oude, jonge én nieuwe 
Waterlanders, arm en rijk, gezond of met een 
beperking. 

Daarvoor moeten we dan wel een beetje 
inschikken: meer kleine appartementjes 
bouwen voor jongeren. En voor ouderen: 
zonder drempels en met liften. En soms zullen we 
wat hoger moeten bouwen, want we willen geen 
nieuwbouw buiten de kernen. We willen ook onze 
mooie historische kernen en unieke open landschap 
behouden. En we willen duurzaamheid stimuleren.

A l die wensen vereisen een krachtige 
gemeente. Eentje die sterk staat in 
vastgoedzaken, bij onderhandelingen met 
grote corporaties of in juridische geschillen. 
We moeten daarom onze krachten bundelen 
met andere gemeenten. Maar dan wel met het 
behoud van alles wat we zijn: eigenheid van de 
kernen, betrokken en bereikbaar. Een sterke 
gemeente om mooi en sociaal te blijven: daar 
moeten we sterk voor zijn.

‘Wij willen vooral woningen bouwen op het Galgeriet’



Wie is Henk van Berkum?
Na ruim 28 jaar Amsterdam woon ik sinds 2005 op 

Marken. Ik ben 62 jaar en sinds 2013 ben ik duo-raads-

lid. In het dagelijks leven ben ik beleidsmedewerker bij 

de gemeente Ouder-Amstel.

Waarom de PvdA?
Ik ben een overtuigd sociaal-democraat. Dat 

betekent een keuze voor een samenleving geba-

seerd op gelijke kansen, eerlijk delen en onderlinge 

solidariteit. Onder gelijke kansen voor iedereen versta 

ik onder andere dat het postcodegebied waarin je ter 

wereld bent gekomen niet bepalend kan en mág zijn 

voor je toekomst. Eerlijk delen, betekent dat de men-

sen die het beter hebben bijdragen aan degenen die 

het met minder moeten doen. Dit vereist solidariteit 

tussen hoogopgeleid en laagopgeleid, arm en rijk, jong 

en oud, gezond en minder gezond. 

Voor die samenleving is ook een sterke overheid 

nodig, die er voor zorgt dat zij die niet goed kunnen 

meekomen in onze maatschappij een steun in de rug 

krijgen. Voor die sociale samenleving staat de PvdA.

Waarom PvdA Waterland?
Ik vind het belangrijk dat mensen een bijdrage leveren 

aan onze maatschappij, hoe groot of klein ook. Buren-

hulp, donateurschap, vrijwilligerswerk binnen kerk 

Wie is Petra van Lint?
Met mijn man Jac en zoon Micky 

woon ik in Ilpendam. Ik werk in de 

filmwereld en daarnaast voetbal 

ik fanatiek. Tien jaar geleden werd 

ik duo-raadslid. Ik ben ‘links’, omdat 

ik vind dat iedereen nodig is. Iedereen heeft zijn 

eigen kracht en iedereen heeft het recht om een leuk 

leven te bouwen met een leuke baan en een goed 

basisinkomen. Daarom koos ik voor de PvdA.

Wat is er volgens jou nodig?
De gemeenteraad stelt vaak besluiten 

uit, omdat er niet voldoende kennis 

is of niet voldoende overleg met 

betrokkenen is geweest. Daarom 

willen wij, PvdA Waterland, eens per maand 

rondetafelgesprekken houden. De Raad praat 

in die gesprekken over de belangrijkste punten 

op de raadsagenda met alle burgers, bewoners, 

deskundigen, werkenden en 

bijvoorbeeld ambtenaren die al jaren met zo’n dossier 

werken. Precies dit, vind ik een van de belangrijkste 

dingen om te bereiken in 2018-2022. Het zou voor 

mij een begin zijn voor meer daadkracht in de raad 

van Waterland.

Hoe verbind je de Raad met de straat? 
Ik zet me in voor communicatie met de burger, 

bestuurskracht, sport en cultuur en vooral 

voor Ilpendam en Watergang. Ik breng wat ik 

op straat, op het schoolplein, bij de sport en op 

feestjes hoor, naar de gemeenteraad. Besturen is 

belangrijk, maar zonder burgers ben je nergens. 

Zo heb ik meegeholpen aan onze brede school, de 

kunstgrasvelden, een voetbalkooi en bomen op 

het schoolplein, het afremmen van verkeer, goede 

boeken in een kwalitatieve bibliotheek voor alle 

schoolkinderen. En ik heb ‘De Raad gaat naar de 

kernen’ opgezet. Hierin gaat de gemeenteraad 

letterlijk naar de kernen 

toe. We vroegen de 

bewoners om al hun 

ideeën voor hun eigen 

leefomgeving te mailen. 

Vervolgens werd daar 

in iedere plaats onder 

het genot van koffie en 

taartjes over gepraat. 

De gemeenteraadsleden 

verdeelden zich over de 

kleine groepen burgers 

en luisterden! Dat vond 

ik heel mooi om mee 

te maken. Veel ideeën 

zijn overgenomen en/of 

uitgevoerd. 

Dit blijf ik graag doen.

2  Henk van Berkum, Marken

‘Iedereen een goed dak boven zijn hoofd’
3  Petra van Lint, Ilpendam

‘Rondetafelgesprekken met
 burgers aan tafel zijn echt nodig’

of vereniging, het maakt niet uit. 

Ik heb er voor gekozen dit via de 

lokale politiek te doen. Je hebt 

directe invloed op beslissingen 

die het verschil in je woon- en 

leefomgeving kunnen maken. Het 

gaat in de lokale politiek (of zou 

moeten gaan) om oplossingen 

voor praktische problemen en 

dat spreekt mij aan. Vooral geen 

Tweede Kamertje spelen. Raads-

werk betekent in mijn ogen vooral 

veel praten met bewoners, onder-

nemers, instellingen. Achterhalen 

wat mensen bezighoudt en dit 

meenemen naar de raadszaal. Niet alleen dikke stuk-

ken lezen en vergaderen in het gemeentehuis.

Wat wil je in de komende raadsperiode?
Iedereen heeft recht op een fatsoenlijk dak boven het 

hoofd. Betaalbaar en zonder jarenlange wachttijd. 

Er is een enorme behoefte aan betaalbare 

woningen, dus het realiseren hiervan is voor 

de PvdA absolute prioriteit. Daarbij hechten wij 

belang aan een zo groot mogelijk draagvlak bij de 

invulling van woningbouw. Dus onze focus ligt vooral 

op woningen voor onze jongeren en ouderen, maar 

we verliezen andere doelgroepen zeker niet uit het 

oog. De nieuwbouwprojecten bevatten minimaal 

40% woningen in de sociale huur- en koopsector. De 

gemeente voert een sterkere regierol dan voorheen, 

geeft korting op de m² prijs van gemeentegrond voor 

sociale woningen en investeert 

extra als de fi nanciën dat 

toelaten, bijvoorbeeld door 

actief grond aan te kopen. 

De locaties zijn 

beschikbaar, dus het kan 

en móet sneller. Jarenlang 

alleen maar praten over 

woningbouw is wat mij 

betreft voorbij.

‘Wij willen veel bouwen, vooral voor jongeren’

‘Natuurlijk zijn wij voor sport. Het is goed voor gezondheid en teamgeest’



Waarom de PvdA?
Toen vorig jaar de PvdA een flinke nederlaag leed bij 

de 2e Kamerverkiezingen ben ik lid geworden van 

de Partij van de Arbeid. De uitslag was logisch, maar 

niet terecht. In een periode waarin de Nederlandse 

economie er zeer slecht voor stond, we verkeerden 

zelfs in een recessie, nam de PvdA haar verantwoor-

delijkheid, door toch in de regering te stappen. Ze 

hebben pijnlijke beslissingen genomen, maar door 

deze beslissingen is ons land er weer bovenop geko-

men. Zo zijn de inkomsten van de gehele overheid 

in 2016 voor het eerst sinds 2008 weer groter 

dan de uitgaven, daalde de werkloosheid, is de 

stemming onder consumenten verbeterd, en 

ook het oordeel over het economisch klimaat is 

positiever, de koopbereidheid neemt zelfs toe. Ook 

het producentenvertrouwen steeg naar de hoogste 

stand na januari 2008. Toen werd de hoogste waarde 

ooit bereikt. Zowel het producenten- als het con-

sumentenvertrouwen ligt ruim boven het langjarig 

gemiddelde. Deze objectieve cijfers wijzen uit dat 

het vorige kabinet, mede door het PvdA-beleid, een 

economisch gezond klimaat heeft nagelaten, waar het 

huidige kabinet de vruchten van kan plukken.

Waarom PvdA Waterland?
Vorig jaar werd ik gevraagd om de PvdA Waterland te 

helpen bij de komende gemeenteraads-verkiezingen. 

Voor mijn definitieve besluit woonde ik in eerste in-

stantie de fractievergaderingen van de partij bij. Wat 

mij daarbij opviel was 

het open karakter van de 

partij; er is dus veel ruim-

te voor verschillende 

ideeën. En dat de fractie 

bestaat uit leden van de 

verschillende woonker-

nen van de gemeente. 

Ook het feit dat de partij 

wordt ondersteund door 

verschillende externe 

(partij-)deskundigen doet 

mij deugd. Zo kunnen wij op ieder gebied/terrein tot 

een goed en onderbouwde beslissing komen.

Wie is Alexander Kaars?
Momenteel werk ik al meer dan 10 jaar als 

administrateur voor een internationale 

commerciële organisatie en heb dus 

voldoende ervaring met financiële zaken. Met 

deze kennis en ervaring wil ik zorgdragen voor een 

goed financieel verantwoord gemeentebeleid. Zelf 

ben ik een geboren en getogen Marker en weet 

daarom goed wat er onder de Marker bevolking 

speelt. Voel me maatschappelijk betrokken 

bij Marken en wil mij hiervoor graag inzetten. 

Met ons campagneteam heb ik de verschillende 

woonkernen bezocht en weet dus ook heel goed 

wat daar allemaal speelt, wil de “Kanniewaarzijn” 

toestanden vermijden. Veel belangrijke zaken 

hebben de dorpsraden zelf moeten regelen. 

Ondanks het feit dat deze dorpsraden met kennis 

van zaken advies geven aan het gemeentebestuur 

staan zij aan de zijlijn. 

Het is uiteindelijk het 

gemeentebestuur zelf 

dat beslist en dus niet 

verplicht is om goed 

onderbouwde adviezen 

van de dorpsraden over 

te nemen. Daarom sta ik 

op een verkiesbare plaats.

Wie is Bert Schalkwijk?
Ik ben een oudgediende in de PvdA in Waterland. 

Al meer dan 30 jaar ben ik actief in de lokale politiek 

en ik ken de gemeente Waterland goed. Ook het 

besturen van onze gemeente heb ik van nabij 

meegemaakt. Nog kort geleden, van 2010–2014, was 

ik wethouder voor de maatschappelijke kwesties. 

In die periode is veel bereikt.

Ik woon sinds 1985 in de binnenstad van 

Monnickendam. Alweer een aantal jaren 

ben ik met pensioen. Ik ben nog wel 

heel actief in allerlei vrijwilligerswerk. 

Dat vraagt bijna net zoveel tijd als toen 

ik nog betaald werk deed.

Een paar jaar geleden werd ik bij omroep 

PIM gevraagd voor de camera te gaan staan en te 

presenteren en interviews te maken. Dat doe ik 

met plezier en ook wel met succes. Omdat ik ook 

heel sportief ben, besteed ik veel tijd aan mijn 

hobby hardlopen. Ook daarin ben ik succesvol. 

Zowel nationaal als internationaal. Tegenwoordig 

ben ik voorzitter van een van de Amsterdamse 

atletiekverenigingen. Dat is erg leuk werk. Omgaan 

met sportief gedrag, met prestaties, en met plezier 

in het bewegen voor mezelf en voor anderen. Ik zie 

mezelf als rolmodel van de fitte oudere.

Wat vind je belangrijk?
In de politiek wil ik graag dingen bereiken. Daarvoor 

moet je samenwerken en in onze gemeente lukt dat 

nu niet goed. Samenwerken wil ik bereiken door 

met alle partijen in de Raad goed te overleggen. 

Onze gemeente is een kleine gemeente en ook 

daarom lukken zaken vaak niet. We kunnen niet 

op eigen kracht verder en daarom moeten we 

beter samenwerken met onze buren. Mij gaat het 

om het resultaat en niet om hoe het heet.

Zorgzaam zijn voor elkaar is ook een heel belangrijke 

kwestie in ons leven. Elkaar helpen als dat nodig is, 

aardig zijn voor elkaar en nieuwe mensen opnemen 

en verwelkomen in onze gemeente. 

Wat wil je in 2022 hebben bereikt?
Bij leven en welzijn, ik hoop dat we aan alle mensen in 

onze gemeente aandacht 

hebben besteed. Er zijn 

woningen gebouwd, ook 

kleine woningen voor 

alleenstaande starters, 

ook appartementen voor 

ouderen, het Galgeriet 

wordt een nieuwe 

woonwijk. We hebben 

onze waarde van groene 

gemeente behouden met 

de grote steden om ons 

heen. En, zoals ik zeg 

in mijn sport: prestatie 

en plezier telt ook in de 

politiek.

5  Bert Schalkwijk, Monnickendam

‘Juist in de politiek moet je actief 
 samenwerken om iets te bereiken’

4  Alexander Kaars, Marken

‘Financiën structureel gezond houden’

‘Alexander Kaars met zijn vader, die al PvdA-lid is sinds 1957’

‘Ieder kind heeft recht op goed onderwijs, dus daar moeten wij voor zorgen’



Waarom werd je actief bij de PvdA?
Ik hou van het contact met mensen en het 

bevorderen van saamhorigheid: van het 

meezingen in een groot Elvis-koor in de RK 

kerk van Monnickendam, het ondersteunen 

van basketbalvereniging The Monks, meedenken voor 

het behoud van de Grote Kerk Monnickendam of het 

inzetten van sociale media. Vanuit die velden hoop ik 

dat we met een positieve manier van politiek voeren 

als PvdA Waterland het leven hier nóg mooier kunnen 

maken.

Wie is Fred Omvlee?
Ik ben geboren in Drenthe in 1965 en 

opgegroeid in Apeldoorn. Voor het 

eerst kwam ik in Monnickendam 

op een schip van de bruine vloot 

ergens eind jaren tachtig. Ik was 

toen nog student in Amsterdam. Ik 

vond Monnickendam een idyllisch 

provinciestadje, waar alle Hollandse 

karakteristieken bij elkaar komen. Ik 

kon niet vermoeden dat ik er nog eens zou 

komen wonen. In 1998 

werd ik dominee van 

de Opstandingskerk 

in Monnickendam en 

kwam ik met mijn gezin 

hier wonen. Vanaf dat 

moment leerde ik de 

Waterlandse kernen en 

het verenigingsleven 

kennen. Naast het rijke 

kerkelijke leven leerde 

ik ook de scholen, 

sportclubs en koren 

kennen. Waterland is 

Holland op zijn mooist: 

qua natuurschoon, 

monumenten, kerken, 

koren, watersport, 

sportverenigingen. Ik 

ben opgevoed met het idee dat je moet bijdragen 

aan de samenleving zoveel je kunt. Ik doe dat graag 

sociaal en democratisch als voorzitter van de PvdA 

Waterland.

Hoe beleef je Waterland nu?
Vanuit mijn huidige werk als geestelijk verzorger bij 

de marine ben ik drie keer op uitzending geweest 

naar oorlogsgebieden: Liberia, Afghanistan, Libië. 

Daarnaast heb ik twee jaar met mijn gezin op Curaçao 

gewerkt en gewoond. Dat maakt dat mijn vizier 

groter is geworden dan Nederland. Dat doet me 

ook beseffen dat we in Waterland in een oase 

leven. Onze rust en rijkdom, ons groen 

en onze gezondheid: het is allemaal niet 

vanzelfsprekend. Dat betekent voor mij 

positief omgaan met wat we hebben en 

gastvrij zijn voor mensen die hier als 

asielzoeker vrede en veiligheid zoeken. 

Voorzitter bestuur PvdA Waterland

fredomvlee@gmail.com

6  Fred Omvlee, Monnickendam

‘Onze rust en rijkdom
 zijn niet vanzelfspekend’

7  Theun Tanja, Monnickendam
Sinds de jaren tachtig van de vorige eeuw worden we geplaagd door 

neoliberale luchtfietserij die van de markt alle heil verwacht. Niet dus. Het 

marktfundamentalisme bleek niet de oplossing voor de problemen van 

deze tijd, maar juist de oorzaak ervan. Denk maar aan de toenemende 

ongelijkheid van inkomen en vermogens, en de uitputting van de aarde. 

Spreiding van kennis, macht en inkomen, zoals Den Uyl dat ooit samenvatte, 

is actueler dan ooit. Of in meer hedendaagse termen: verbinding, verheffing en 

bestaanszekerheid. Het zijn de idealen van de sociaaldemocratie die zeker 

vandaag de dag meer dan de moeite waard zijn.

8  Kees Swart, Broek in Waterland
De afname van solidariteit tussen oud en jong, arm en rijk en hoog– 

en laag opgeleiden leidt tot een ongewenste toename van ongelijkheid. 

Ongelijkheid die altijd door de Partij van de Arbeid is bestreden en dat zal 

blijven doen. Daarom steun ik ook de komende raadsverkiezingen de 

Partij van de Arbeid.

9  Ton van Nieuwkerk, Monnickendam

En altijd als ik een schreeuwer zie
met een alternatief voor de democratie

denk ik: jouw paradijs, hoeveel ruimte is daar
voor Ben Ali Libi, de goochelaar

(uit een gedicht van Willem Wilmink)

10  Herman Molleman, Monnickendam
Ik wil graag actief meedenken en meewerken aan een gemeenschap waar 

iedereen zich gehoord en gesteund voelt. Het is goed, dat iedereen waar nodig 

ondersteuning krijgt om als een volwaardige burger in Waterland te kunnen 

wonen en leven. De PvdA vertegenwoordigt (hopelijk) een groot deel van de 

inwoners van Waterland en moet hierin een regierol claimen  en vervullen.

‘Een goed verenigingsleven is heel belangrijk’

 11  Jan Koopman, Monnickendam
Geïnspireerd door Joop den Uyl ben ik in mijn studietijd lid geworden van de 

PvdA. Wat mij trok was dat Joop zich destijds al inzette om de ongelijkheid 

in de samenleving te verminderen. Hij stelde goed onderwijs beschikbaar en 

zorgde voor hogere lonen voor de middengroepen en de arbeiders. Na aanvan-

kelijk succes, moeten we nu constateren dat de ongelijkheid weer toeneemt. Om 

deze toename tegen te gaan, stem ik nog steeds links en op de PvdA.



Ons mooie Monnickendam heeft veel te bieden. Het 

ligt prachtig aan de Gouwzee. Er is veel te doen, het 

is er goed wonen en ook toeristen  en dagjesmensen 

weten het steeds beter te vinden. Wat willen wij doen 

om Monnickendam mooi en sociaal te houden?

– De bruine vloot is beeldbepalend en moet behouden 

blijven.

– Monnickendam moet ook bewoonbaar blijven voor 

mensen met lagere en modale inkomens. Bij nieuw-

bouwprojecten letten wij erop dat 40% sociaal blijft.

Monnickendam is een van de weinige kernen waar 

nog gebouwd kan worden. Wij willen op plaatsen 

waar dat kan, zoals de Kohnstamlocatie en op het 

Galgeriet, meer woonlagen zodat er zo veel mogelijk 

mensen kunnen wonen.

– Op het Galgeriet willen wij een mooie boulevard, en 

het liefst een hotel op de kop van Het Prooyen.

– Een grondige opknapbeurt voor winkelcentrum 

‘t Spil. Het hele gebied moet in samenhang bezien 

worden en er moet een plan komen voor de Bolder, 

de winkels, de bibliotheek, de sporthal en zo’n 200 

woningen bovenop de voorzieningen. Ouderen 

kunnen dan gewoon met de lift naar beneden naar 

sport, bibliotheek of winkels.

- Meer parkeerplaatsen in Monnickendam in goed 

overleg met de bewoners en ondernemers. 

- Monnickendam en ook de andere kernen blijven zo 

goed mogelijk aangesloten op het openbaar vervoer.

- Wij willen een goede herinrichting voor het 

sportpark op de Markgouw, omdat sport voor ons 

prioriteit heeft.

- Wij willen een sportpas voor 50+ plussers, die het 

niet zelf kunnen betalen, invoeren.

MONNICKENDAM

MARKEN
Marken is een hechte samenleving met eigenzinnige, 

betrokken inwoners en ondernemers, veel 

gemeenschapszin, een rijk verenigingsleven en 

een bijzonder actieve Eilandraad. PvdA Waterland 

zet zich in nauwe samenspraak met bewoners en 

ondernemers in voor behoud van de leefbaarheid en 

de voorzieningen op het voormalige eiland. Wij willen:

– Spoedig betaalbare woningbouw op de in beeld 

gebrachte kansrijke locaties voor met name starters 

en ouderen. Voor het behoud van de voorzieningen 

zijn vooral jonge gezinnen nodig. Jongeren moeten 

binnen de wettelijke mogelijkheden zoveel mogelijk 

op het eiland kunnen blijven en ouderen moeten zo 

veel mogelijk de kans krijgen in hun eigen omgeving 

te blijven.

– Definitieve jongerenwoningen aan de 

Hoogkamplaan.

– Een woonzorgconcept voor ouderen met een 

lichamelijke of geestelijke beperking, actieve 

ondersteuning van het zorgplan van de Eilandraad.

– Effectievere handhaving op het illegaal inrijden en 

parkeren.

– Op zijn minst terugkeer van de betaalde gastvrouw/

heer op het parkeerterrein. Wij zijn fel tegenstander 

geweest van de parkeerautomaten, echter we 

realiseren ons dat dit democratische besluit niet 

zomaar kan worden teruggedraaid. Eigenlijk willen 

we een herinrichting van het parkeerterrein en 

terugkeer van de parkeerwachters.

13  Brigitte Buis, Monnickendam
Ik ben een sociaal democrate tot in het diepste van mijn 

wezen. Sociaal is daarbij de kern. Ik kan mijzelf slechts als 

mens ervaren vanuit het samen leven met anderen. En hoe 

ons samen leven eruitziet moeten we samen bepalen vind ik, 

via democratische regels.

15  Jeroen Hoeksema, Broek in Waterland
De voorzitter zei over Jeroen: 

‘Zowel in Broek in Waterland als in Watergang   

is hij altijd actief en aanwezig om te helpen. 

Jeroen is een hartverwarmend en toegewijd persoon,

 hij is een man met het hart op de goede plaats.’

12  Jon Tierie, Monnickendam
Geboren in de eerste helft van de vorige eeuw en nog steeds begaan met het 

lot van de vernederden en verdrukten, daarom ben ik lid van de PvdA (sinds 

1966). Misschien overdreven gesteld maar ook in Waterland is nog te veel 

ongelijkheid. Ik wil vooral meer woonruimte voor mensen die graag in het 

mooie Monnickendam willen wonen.

14  Barbara van Beijma, Monnickendam
Waterland is onderdeel van één van de mooiste landschappen in ons 

land. Ik heb me daarvoor altijd ingezet. De PvdA in Waterland doet 

dat ook en verdient ook daarom steun van iedereen die hecht aan 

onze groene omgeving.

16  Willie Swildens, Zuiderwoude
Het ‘aloude’ PvdA- doel  is wat mij betreft nog steeds springlevend: gelijke 

kansen voor een ieder op kennis, inkomen en macht. Bij deze partij, die 

zich dus inzet voor de zwakkeren in de samenleving, en ook opkomt voor 

kwetsbare natuurwaarden die bescherming verdienen, voel ik mij thuis.

Mooi en sociaal in alle Waterlandse kernen

‘De zorg is voor ons een van de belangrijkste 

elementen van aandacht’

‘Parkeren op Marken moet beter geregeld worden’



Zuiderwoude moet vooral blijven zoals het is. Het is 

mooi en er zijn veel culturele activiteiten. Bouwen in 

het groen willen wij niet, maar het anders inrichten 

van stolpboerderijen is voor ons bespreekbaar.

– Het verkeer door Zuiderwoude is ons 

aandachtspunt 2018-2022.

ZUIDERWOUDEPURMER / OVERLEEK
Ook Overleek en de Purmer willen wij open houden. 

Wij willen ons landschap delen met de plaatsen 

om ons heen, die ervan mogen meegenieten voor 

recreatie. Wij zullen niet toestaan dat Purmerend 

bouwt in de Purmer. 

Katwoude moet wat ons betreft ook blijven zoals 

het is. Ook hier geldt wat wij voor heel Waterland 

vinden: kleinschalige initiatieven die deze schoonheid 

niet ondermijnen, zoals een theetuin, strandtent of 

kanoverhuurbedrijf, stimuleren wij.  Wij willen een 

veilig fietspad langs de N235 en een goede oplossing 

voor de herinrichting van weg en kruispunt.

KATWOUDE

BROEK IN WATERLAND
Broek is een dorp met karakter en gemeenschapszin. 

Karakter door de gerenoveerde ‘oude’ huizenpracht, 

met name rondom het Havenrak en gemeenschapszin 

door de vele verenigingen, stichtingen en bewegingen 

die erg actief zijn in Broek in Waterland. 

De PvdA gaat in Broek voor:

- Inbreidend woningen bouwen, niet in het groen. 

Graag veel jongerenwoningen.

– De enquête van Broek over een supermarkt volgen. 

Alles proberen een supermarkt te realiseren

op het terrein van de Kebo. 

– Betaalbare huisvesting voor ouderen en jongeren, 

onder meer het in stand houden en verbeteren 

woningen aan het Burgemeester Paulplantsoen.

– Meer handhavingsacties om sluipverkeer door 

Broek Zuid tegen te gaan.

– Het plaatsen van meer laadpalen.

– Kleinschalige recreatie met gemeentelijk toezicht, 

zoals verblijfs– en plattelandsrecreatie, B&B’s.

– De onderdoorgang Broek ligt niet binnen de 

verantwoordelijkheid van de gemeente. Wij hebben 

dit proces actief onder de aandacht gebracht bij 

onze Statenfractie, omdat wij het een schitterend 

voorbeeld vinden van burgerparticipatie, waaraan wij 

onze steun willen geven.

‘Wij willen veel bouwen, bijvoorbeeld hier in Broek’

ILPENDAM
In Ilpendam is veel gebouwd de afgelopen jaren; een 

woonwijk, een tunnel en een nieuw dorpsplein. 

We betrekken de actieve en zelfwerkzame Ilpendam-

mers en dus hun wensen altijd bij ons raadswerk. We 

willen ons in ieder geval gaan richten op:

– Verbeteren van straatverlichting en bevorderen van 

internetbereik.

– Nieuwe woningbouw ook voor jongeren en senioren 

op meer dan het oude Sebastianus-terrein, maar niet 

in het groen.

– Het oplossen van problemen met het ‘forens- 

parkeren’.

– Verbeteren van de speelplek ‘het trapveldje’.

– Openhouden groen om Ilpendam heen.

– Meer aandacht en overleg over recreatie en 

toerisme in Ilpendam.

WATERGANG

Watergang is een uitgestrekt lintdorp. Er wordt op 

twee plekken gebouwd, waardoor meer mensen 

mooie huizen krijgen. Daar zijn we blij mee. 

Het is echter wel als lint en ver uit elkaar gebouwd, 

zodat het moeilijk te zeggen is waar het echte 

centrum van het dorp is. 

We zouden een plek willen voor Watergang waar de 

bevolking vanzelf bij elkaar komt om de eenheid te 

bevorderen. 

Verder willen we de gehoorde Watergangse wensen 

onderzoeken in 2018-2022:

– Is het mogelijk meer fietspaden aan te leggen, die 

veiliger zijn, bijvoorbeeld parallel aan de Jaagweg 

tussen het Schouw en het Stiereveld?

– Is een verbetering van de speeltuin mogelijk?

– Is de ontsluiting naar wens of zou een uitvoegstrook 

bij het Schouw richting Ilpendam beter zijn?

– Onderhoud straten, groen en bermen.

– Horeca-bestemmingen verbeteren.

UITDAM
Uitdam was een prachtig klein dorp. De laatste jaren 

hebben de problematiek van de dijk en het enorme 

huisjespark het dorp veranderd. De gemeente 

heeft hier geen sterke rol gespeeld. Dit willen we 

veranderen door voor meer bestuurskracht te gaan.

Wat wil de PvdA Waterland voor Uitdam?

– De eigenaar van het vakantiepark wordt strikt 

gehouden aan het bestemmingsplan. We accepteren 

geen pogingen tot oprekken van grenzen of 

afspraken. Geen meter extra bebouwing dus.

– Een snelle verplaatsing van de oprit richting 

Monnickendam.

– Effectieve controle op de snelheid van het 

doorgaande gemotoriseerde verkeer.

‘Het opknappen van het trapveldje moet snel gebeuren’

‘Jeroen Hoeksema zet zich in voor Broek en Watergang’

‘Wij zijn voor recreatie, maar wel kleinschalig’

‘We willen altijd in gesprek blijven met de burgers’

‘Zuiderwoude is tevreden, maar niet met het verkeer’‘Nee, niet bouwen in de Purmer’



Het is goed wonen in Waterland 

vanwege onze mooie, historische 

kernen en ons prachtige open 

landschap. En omdat Waterlanders 

zich actief inzetten om voor elkaar 

en hun omgeving te zorgen. De 

PvdA wil Waterland mooi en 

sociaal houden!

1  Wonen en woningbouw 
Wij zien graag iedereen bij elkaar 

wonen: jong en oud, lagere en 

hogere inkomens, mensen met 

een lichamelijke of geestelijke 

beperking. 

– Wij willen meer betaalbare 

woningen, dus strijden altijd voor 

30% sociale huur en 10% procent 

sociale koop.

– Ons landschap moet open en 

groen blijven, dus we inbreiden 

in alle kernen en niet in het groen 

eromheen.

2  Werken
Het uitgangspunt is: iedereen telt 

en iedereen mag meedoen. 

– De meeste werkzaamheden 

in Waterland zijn in de zorg en 

in het toerisme. Wij staan altijd 

positief tegenover initiatieven 

in zorg en toerisme die mensen 

samenbrengen en verbinden en die 

passen binnen de schoonheid van 

ons landschap.

– ZZP’ers en kleine zelfstandigen 

brengen wij graag met elkaar in 

contact.

– De bruine vloot blijft behouden.

– De gemeente houdt altijd 

stageplekken voor VMBO’ers en 

MBO’ers.

3  Zorg en welzijn
Goede en betaalbare 

zorg is gebaseerd op een 

band tussen mensen, onderling 

vertrouwen, compassie en 

betrokkenheid. Sinds de 

decentralisatie wordt meer zorg 

door de gemeentes uitgevoerd.  

Bert Schalkwijk heeft de 

decentralisaties uitstekend 

voorbereid en Jacob Kes heeft zijn 

werk heel goed voortgezet. Wat 

willen wij verbeteren:

– Het netwerk van professionals 

(huisartsen, wijkverpleegkundigen, 

maatschappelijk werk) helpen om 

elkaar goed te kunnen vinden. 

– Bij bouwplannen al rekening 

houden met de nodige zorg.

– Snelle hulp bieden aan 

mantelzorgers die verstrikt raken 

in ingewikkelde procedures en 

formulieren.

4  Vluchtelingen en 
Statushouders
Zolang armoede, uitbuiting en 

oorlog in de wereld zijn, zullen er 

mensen blijven vluchten. Wij willen 

ons eerlijke deel in de opvang van 

deze mensen liefdevol doen.

– Wij willen een extra coördinator 

om vluchtelingenwerk te 

ondersteunen.

5  Onderwijs
Wij hebben nooit bezuinigd op 

onderwijs en zullen dat ook nooit 

doen. 

– Wij steunen en faciliteren de 

BSO’s en peuterspeelzalen.

– Wij willen een snelle realisatie 

van de brede school in Broek in 

Waterland. Wij betreuren het 

mislukken van de brede school 

Monnickendam, waar we tot het 

eind toe voor gestreden hebben.

– Wij willen structurele aandacht 

voor natuur– en cultuureducatie.

6  Sport
Sport is altijd een prioriteit voor 

de PvdA. Sporten is gezond en 

goed voor teamgeest.

Wij zien hoeveel meer er 

gesport kan worden, doordat 

we vier kunstgrasvelden hebben 

aangelegd in Monnickendam, 

Ilpendam, Marken en Broek in 

Waterland.

– Wij willen een sportpas voor 

50+ plussers, die het niet zelf 

kunnen betalen, voor bijvoorbeeld 

sportscholen.

– Wij willen het sportcomplex in 

Monnickendam goed herinrichten.

– Wij willen een extra 

hockeyveld voor de groeiende 

hockeyvereniging.

7  Kernen en leefbaarheid 
De samenspraak met de bevolking 

is naar onze mening nog steeds te 

klein. 

– Wij willen ons succesvolle 

initiatief ‘Raad gaat naar de 

Kernen’ om te luisteren naar wat 

de burgers willen terughalen.

– Wij willen rondetafelgesprekken 

voorafgaand aan de 

raadsvergaderingen: gesprekken 

met burgers en betrokkenen 

over de belangrijkste 

raadsagendapunten.

8. Natuur, landschap en 
recreatie
Wij zijn trots op de schoonheid 

van ons landschap en willen dit 

behouden.

– Wij willen niet bouwen in 

Ilpendam-Noord en De Purmer. 

Dit moet groen blijven. De 

plancapaciteit voor woningbouw 

ten noorden van Amsterdam is 

voldoende om tot 2040 in de 

woningbehoefte te voorzien. 

Wij bouwen alleen inbreidend; 

ofwel een uitbreiding binnen de 

bestaande bebouwing.

– Wij spannen ons in om de 

gebieden die onder de bescherming 

vallen van Natura 2000 vrij te 

houden van storende activiteiten.

9  Duurzaamheid 
Gelukkig is er afgelopen periode 

veel gebeurd op dit gebied dankzij 

de Groen Links wethouder, maar 

om de klimaatdoelen te halen 

moeten we nog veel verder gaan.

– Bijvoorbeeld meer zonnepanelen, 

elektrische bussen, laadpalen 

voor elektrische auto’s, ecologisch 

groenbeheer, een derde 

windmolen nabij Uitdam. Eisen 

voor dierenwelzijn en aan milieu 

gezondheidseffecten voor mensen.

10  Verkeer, vervoer en 
bereikbaarheid
De meeste van onze inwoners 

werken buiten Waterland. Onze 

kernen moeten zo goed mogelijk 

aangesloten zijn op het openbaar 

vervoer. Daarnaast zijn wij voor 

goed onderhouden wegen, fiets– 

en wandelpaden. We willen de 

problemen wat betreft parkeren 

en forens-parkeren gaan oplossen.

– In Monnickendam moeten meer 

parkeerplaatsen komen, vooral bij 

het Spil

– Het parkeerterrein op 

Marken mag nooit meer bij 

‘Kanniewaarzijn’ komen. Hier moet 

een goede oplossing komen. Zo 

heeft de PvdA Waterland er altijd 

voor gestreden om de werknemers 

in het huisje te behouden. 

– Het forens-parkeren in Ilpendam 

moet worden bestudeerd en 

opgelost.

11  Gemeentelijke 
financiën
Wij staan voor een behoedzaam en 

veilig financieel beleid.

12  Daadkrachtig  bestuur 
Een sterker en slagvaardiger 

bestuur via een bestuurlijke fusie 

om de burger kosten te besparen 

en eindelijk iets voor elkaar te 

krijgen in de ruimtelijke ordening. 

Kijk voor het hele 
programma op:

www.waterland.pvda.nl

Verkiezingsprogramma PvdA in het kort

Voor een mooi en sociaal Waterland

‘Henk, Bert, Fred, Beate, Alexander en Petra.’



Voor een mooi en sociaal WATERLAND

STEM                 
                 

       op 21 maart

  VOOR woningbouw voor jongeren en voor senioren

            VOOR openhouden van ons mooie groene landschap

                 
        VOOR betaalbaar sporten voor jong en oud

                 
                 

              V
OOR de beste zorg dichtbij en op maat

     op 21 maart
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